

التاريخ : 2020/08/04

تعميم رقم (2020/90) Circular No.

All airlines operating at Kuwait International Airport must adhere to the following instructions:

**الى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت
الدولي الالتزام بالتالي: -**

Based on the Decision of the Council of Ministers, all Passengers coming to the State of Kuwait from any country, either they are Kuwaiti or non-Kuwaiti, are require to provide (PCR) test approved certificate, proving a negative result and not being affected with (COVID-19) virus, such certificate validity should not exceed (72) hours between the test date and arriving date to State of Kuwait, with the implantation of home quarantine for 14 days on all arrivals , taking into consideration the conditions stated in our Circular No. (88/2020) issued on the (02/08/2020) regarding the non-Kuwaiti passengers arriving to the state of Kuwait from the countries in the banned list.

بناء على قرار مجلس الوزراء، يتعين على جميع الركاب القادمين الى دولة الكويت من جميع الدول، سواء كانوا من الكويتيين أو الغير الكويتيين ، تقديم شهادة فحص (PCR) معتمدة تثبت سلبية الإصابة بالفايروس (COVID-19)، صلاحيتها لا تزيد عن (72) ساعة من تاريخ أخذ العينة وحتى تاريخ الوصول الى دولة الكويت، مع الالتزام بتطبيق الحجر المنزلي على كافة القادمين لمدة 14 يوم، ويؤخذ بعين الاعتبار الشروط الواردة في التعميم رقم (2020/88) والصادر بتاريخ (2020/08/02) والمتعلق بالركاب القادمين الأجانب الى دولة الكويت من قائمة الدول المحظورة.

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي
Deputy Director General
For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله القداغي